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§ 8  

Kapacitetsökning av Gröndalsskolan 
 
Beslut 
Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 
inriktningsförslag om alternativ förslagshandling för 
kapacitetsökning av Gröndalsskolan, till en kostnad om 2 mnkr 
och uppdrar åt förvaltningen att beställa denna av SISAB. 
 
Ärendet 
Stadsdelsområdet Hägersten-Liljeholmen kommer att ha en av 
stadens största befolkningsökningar fram till år 2030 med över   
1 400 fler folkbokförda personer i åldrarna 6–15. Mot bakgrund 
av det ökade behovet av skolplatser i området har en utredning 
och förslagshandling tagits fram av SISAB för nybyggnation av 
Gröndalsskolan, med en total kapacitet om 900 elever.  
 
Utbildningsförvaltningen har efter mottagandet av 
förslagshandling för genomförandeärende fört diskussioner med 
SISAB om möjliga kostnadsbesparingar utifrån att den 
tillhörande budgetofferten påvisat höga kostnader i relation till 
stadens nyckeltal för skolbyggnationsprojekt. SISAB har efter 
diskussionerna presenterat en byggnadsteknisk lösning, vilken 
kan innebära lägre kostnader.  
 
Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner en 
tillkommande kostnad för en alternativ förslagshandling, vilken 
syftar till att sänka den tidigare presenterade kostnaden för en 
kapacitetsökning av Gröndalsskolan. I den utökade förslags-
handlingen ska det totala elevantalet vid färdigställande vara 
930 elever. De tillkommande 30 elevplatserna i relation till 
nämndens tidigare inriktningsbeslut avser grundsärskola. 
 
Ärendets beredning  
Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 
och i samverkan med grundskoleavdelningen och SISAB.  
 
Ärendet har behandlats i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 12 januari 2021.  

 
Förvaltningens förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta om 
inriktningsförslag om alternativ förslagshandling för 
kapacitetsökning av Gröndalsskolan, till en kostnad om 2 mnkr 
och uppdrar åt förvaltningen att beställa denna av SISAB.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 
förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 


